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Protokół nr 27/X/2021 
z  posiedzenia Rady Nadzorczej 

w dniu 01.07.2021 r. 
 

 
W posiedzeniu uczestniczyli:  

1. Artur Bryzek   - Przewodniczący R.N. 
2. Adam Gezek   - Zastępca Przewodniczącego R.N. 
3. Maria Wojciechowska  - Zastępca Przewodniczącego R.N. 
4. Narcyza Tonderska  - Sekretarz R.N. 
5. Krzysztof Dzierżan  - Przewodniczący Komisji Technicznej 
6. Adam Gasik   - Przewodniczący Komisji Ekonomiczno-Finansowej 
7. Lesław Korzeniewicz  - Przewodniczący Komisji Lokalowej 
8. Grzegorz Zieliński  - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  

 
Zaproszeni: 

1. Prezes Zarządu      Katarzyna Orłowska 
2. Kierownik Działu Technicznego    Barbara Rosłon 
3. Przewodniczący Rady Osiedla Bielany   Janusz Piotrowski 
4. Przewodnicząca Rady Osiedla Wrzeciono   Halina Malinowska 

 
Materiały na posiedzenie Rady Nadzorczej zostały przekazane do wszystkich członków Rady 
Nadzorczej oraz przewodniczących Rad Osiedli drogą elektroniczną i w formie papierowej.  
 
Obrady otworzył Przewodniczący - p. Artur Bryzek, który stwierdził ważność zebrania i zdolność do 
podejmowania uchwał.  
 
Po odczytaniu protokołu z posiedzenia Rady Nadzorczej w dn. 10.06.2021 r. Rada 
Nadzorcza w wyniku przeprowadzonego głosowania przyjęła protokół.  
 
Przyjęto następujący porządek obrad: 

1. Zatwierdzenie planu pracy Rady Nadzorczej na drugie półrocze 2021 r. 
2. Sprawy wniesione przez Zarząd. 
3. Sprawy różne i korespondencja. 

 
Ad. 1 

W odniesieniu do przedstawionego projektu planu pracy Rady Nadzorczej na drugie półrocze 2021 r. 
omówiono sprawę zaplanowania terminu zwołania Walnego Zgromadzenia Członków                                             
S.M. „DOMHUT”. Stwierdzono, że z uwagi na informacje o przewidywanej na II połowę sierpnia br. 
czwartej fali pandemii SARS-CoV-2 nie można jeszcze zaplanować terminu zwołania WZC. Prezes 
Zarządu poinformowała, że WZC może być zorganizowane w każdym czasie, gdy tylko warunki 
epidemiczne pozwolą. Wszystkie dokumenty sprawozdawcze za lata 2019 i 2020 są już przygotowane, 
musi być tylko zachowany termin 21 dni na zawiadomienie członków Spółdzielni o zwołaniu 
Zgromadzenia.    
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Nadzorcza jednogłośnie przyjęła plan 
pracy Rady Nadzorczej na drugie półrocze 2021 r.  
 
Ad. 2  
Prezes Zarządu zreferowała wniosek  Zarządu o podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pożyczki z 
funduszu interwencyjnego dla mieszkańców budynku przy  ul. Kasprowicza 86.Pprzedstawiła także 
do wglądu listę poparcia mieszkańców budynku w podziale na poszczególne klatki schodowe wraz ze 
zgodami części mieszkańców wyrażonymi w formie elektronicznej e-mailem.  
Zebrano łącznie 76 podpisów, co w stosunku do ogólnej liczby lokali - 114 daje 67%, a więc wymóg 
regulaminowy jest spełniony.  
 
Odczytano projekt Uchwały nr 39/X/2021 w sprawie udzielenia pożyczki z funduszu 
interwencyjnego dla mieszkańców budynku przy ul. Kasprowicza 86, która została 
przyjęta jednogłośnie.  
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Ad. 3  
3.1 Nie wpłynęła korespondencja do rozpatrzenia przez Radę Nadzorczą.  

3.2 Nie było zgłoszeń osób zainteresowanych spotkaniem z Członkiem Rady Nadzorczej w ramach 
dyżuru.  

3.3 W dniu 26.08.2021 r. dyżur Członka Rady Nadzorczej odbędzie się, o ile do Spółdzielni 
wpłynie wniosek osoby zainteresowanej.  

  

 
Na tym posiedzenie zakończono. 
 
 


